
Referat fra bestyrelsesmøde d. 17.11.2010 

 

 

Ad. 1: 

Godkendelse af dagsorden. Godkendt.  

 

Ad. 2.  

Ikke noget ref. 

 

Ad. 3. 

Aktivitetsliste. 

 

Ad. 4. Økonomistatus. 

Finn er oprettet så fælleshusindbetalinger kan overvåges. 

 

Ad. 5. Nytilkomne opgaver 

- 1. Vinteraktiviteter (snerydning og afdækning). Snerydningen Ole / Finn hjemtager tilbud og fremlægger for bestyrelsen. 

- 2. Områdevedligeholdelse(græs mv). Sparket til hjørne…afventer januar/februar. 

- 3. Vejvedligeholdelse (løbende eftersyn, vedligeholdelse og reparationer). Knud / Søren. 

 

Ad. 6. Fælleshus:  

Forslag om optagelse af Plantagen / Jægerbos enkeltmedlemmer drøftet. Bestyrelsen kan ikke beslutte dette, men det kan 

vedtages på GF at der kollektivt foreningsmæssigt kan optages hele Plantagen eller hele Jægerbo. Optagelse på GF skal 

gøres af medlemmer, indstilles ikke af Bestyrelsen. 

 

Ad. 6. Fælleshus. 

 

- 1 Reservation: Er færdigdebatteret 

- 2 Emner fra  fælleshusets liste: 

- 3 Indvielsesarrangement…afholdes 30.01.2011 

 

Hvor langt: 95 % købt og sat ind. 

AV udstyr kommer på prøve inden køb. 

Udlejning går strygende og der er mange reservationer. 

Regler for fælleshuset drøftet.  

Der åbnes for leje 24. dec og 31. dec. Til forhøjet pris.  

Priser aftalt. 

Beløb indbetales inden 5 hverdage, bortfalder reservationen. 

Nøgle udleveres ugen før. 

 

 

…..Flere ændringsforslag indføres til næste møde.  

 

Møde afsluttet kl. 22.05 med aftale om videreførelse af drøftelserne på møde d. 01. dec. 

 

Ref. Søren… 

 


